

## Ekonomi Thai Melangkah Ke Era Baharu



Timbalan Perdana Menteri Somkid Jatusripitak menyatakan bahawa ekonomi Thailand melangkah ke era baharu dan Thailand sudah bersedia untuk menjadi pusat pelaburan, pengangkutan, dan pelancongan di rantau ASEAN.

Kenyataan itu adalah sebahagian daripada ucapannya pada "Fasa Baru Thailand: Mengubah Peluang menjadi Realiti," semasa seminar, bertajuk "Thailand Taking Off to New Heights," pada 19 Mac 2018 di Pusat Pameran dan Konvensyen IMPACT, Muang Thong Thani, wilayah Nonthaburi.

Somkid mengatakan bahawa Thailand melaksanakan tiga strategi dalam usaha ekonominya. Strategi pertama melibatkan pelaburan dalam projek-projek mega, seperti sistem kereta api elektrik di Bangkok dan wilayah-wilayah, landasan berkembar, pembangunan kereta api berkelajuan tinggi, dan pembesaran lapangan terbang.

Strategi kedua bertujuan untuk mempromosikan pelaburan di Koridor Ekonomi Timur, menghubungkan dengan sistem logistik di wilayah ini. Koridor Inovasi Ekonomi Timur juga akan menerima rangsangan besar untuk mendukung dasar Pemerintah mengenai Thailand 4.0.

Strategi ketiga melibatkan pelaburan dalam infrastruktur digital, seperti pemasangan sambungan internet berkelajuan tinggi di pelbagai kampung di seluruh negara. Sistem e-kerajaan juga sedang dikembangkan untuk meningkatkan kecekapan sektor awam.

Sementara itu, Menteri di Pejabat Perdana Menteri Kobsak Pootrakool mengatakan bahawa kerajaan berhasrat untuk membuat pembaharuan ekonomi Thailand, dengan penekanan pada teknologi inovasi untuk meningkatkan daya saing negara. Pembaharuan merangkumi tiga rancangan utama.

Rancangan pertama bertujuan untuk meningkatkan produktiviti dan kecekapan dalam industri utama. Rancangan kedua, Thailand akan memberi tumpuan kepada integrasi ekonomi dengan negara-negara lain di rantau ini. Sebagai contoh, ia akan mempromosikan pelaburan dalam pembangunan infrastruktur serantau. Rancangan

ketiga bertujuan untuk mewujudkan ekosistem penyelidikan dan pengembangan dan inovasi.

Kobsak menyatakan bahawa, selama beberapa tahun terakhir, Kerajaan menetapkan banyak polisi, yang bertujuan untuk menggerakkan Thailand ke arah 4.0. Sasaran ditetapkan untuk mengubah Thailand menjadi negara maju dalam jangka masa 20 tahun.

Tarikh Diterbitkan: 24 Mac 2018